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論壇一：工商業共創優質空氣 

Session 1: The Business Case for Better Air Quality: Solutions for the Commercial and Industrial Sectors 

澳門環境保護產業協會創會會長 António Trindade 先生(主持人) 

 

Mr. Ant ónio Trindade, Founding President of Macao Association of 

Environmental Protection Industry (Moderator) 

 

中華人民共和國環境保護部宣傳教育中心榮譽顧問 麥樂嫦 女士 

 

Ms. Mabel Mak, Honorable Advisor of the Center for Environmental 

Education and Communications of Ministry of Environmental Protection, 

P.R.C. 

 

高浦能源伊比利亞電力生產和天然氣及發電定價和監管總監 

José Manuel Machado Saldanha Bento 先生 

 

Mr. José Manuel Machado Saldanha Bento, Head of Power Production and 

Gas & Power Pricing and Regulation for Iberia , GALP Energia 

 

EDP 執行董事，葡中工商會主席 João Marques da Cruz 先生 

 

Mr. João Marques da Cruz, Executive Board Member of EDP – Energias 

de Portugal, S.A., President of Portuguese Chinese Chamber of Commerce 

& Industry 

 

國際水協會執行主席 Ger Bergkamp 博士  

 

Dr. Ger Bergkamp, Executive Director of the International Water 

Association 

 

同方股份有限公司總裁 范新 教授 

 

Prof. Fan Xin, Director of Tongfang Co.,Ltd 

 



論壇二：清新空氣與環保交通的探索 

Session 2: Reviewing Air Quality and the Transportation Industry 

澳門科技大學教授 王志石 教授 (主持人) 

 

Prof. Wang Zhishi,  Professor in Macau University of Science and 

Technology (Moderator) 

 

香港環保產業協會主席，香港工業總會副主席 鄭文聰 先生 

 

Mr. Daniel M. Cheng, President of Hong Kong Environmental Industry 

Association, Deputy Chairman of Federation of Hong Kong Industries 

 

西門子德國總部管理諮詢經理、首席交通顧問、西門子交通諮詢部

中國區總經理 梁月林 先生 

 

Mr. Yuelin Liang, Consultant Manager, Principal Transport Consultant at 

Siemens AG (Germany), Head of Siemens Mobility Consulting, Siemens 

Ltd China 

 

特斯拉汽車公司香港總經理 范菁怡 女士 

 

Ms. Isabel Fan, Country Director of Tesla Motors Hong Kong 

 

中國動力(控股)有限公司電動車事業部市場總監 馬南錦 先生 

 

Mr. John Ma, Marketing Director of Electric Vehicle Division, China 

Dynamics (Holdings) Limited 

 

比亞迪亞太汽車銷售事業部高級區域經理 葉成輝 先生 

 

Mr. Henry Yip, Senior Regional Manager, Asia-Pacific Auto Sales Division 

BYD AUTO Co., LTD. 

 

 


